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Susteren, 11 oktober 2020 
 

Notulen vergadering 7 oktober 2020 

 

Notulen van de openbare vergadering van de Dorpsraad (DR) Susteren, gehouden via MS TEAMS online overleg op woensdag 

7 oktober 2020. 
 

Aanwezig. (Zie bijlage 1) 

Van het bestuur:  Armand Gielen, John Schulpen,  Maria Gijzels en Ton Ory. 

Ondersteunende leden: Pierre Wagemans, Marlies Koks Jo Franken en Jac vd Winkel. 
 

Afwezig.  

Van het bestuur: André Gerhards en Peter Feijen. 

Ondersteunende leden: Marcel Boreas, Clarence Pielaat, Jan Cremers en Jan Baar. 
 

1. Opening, mededelingen en vaststellen agenda. 

John Schulpen opent de vergadering om 19:30 uur en heet iedereen digitaal welkom. Hij legt tevens de “gedragscode” van 

het digitaal vergaderen uit omdat niet iedereen met deze methodiek vertrouwd is. 
 

A. Vaststellen agenda. 

Ton Ory stelt voor om, o.b.v. binnengekomen berichten van Jac vd Winkel en Jan Baar, twee agendapunt toe te voegen 

t.w. “Kalkmoeras” en “Verkeerde rijrichting”. Deze onderwerpen worden respectievelijk meegenomen bij agendapunten 

2. En 6. De toegestuurde agenda wordt verder zonder aanpassingen vastgesteld en dient als leidraad voor de vergadering. 

Zie bijlage 2. 
 

2. Notulen voorgaande vergaderingen. 

De notulen van 2 september 2020 worden per paragraaf doorgenomen.  

Bij punt 1.A wordt ingegaan over de aanleg van het kalkmoeras in het IJzeren Bos. Jac geeft aan dat er slechts grondverzet 

op korte afstand plaatsvindt, zodat er geen obstructies voor wandelaars en fietsers etc. ontstaan. Hij zet echter wel 

vraagtekens bij de kans tot slagen van dit kalkmoeras met het oog op de waterstand ter plekke. Het beekje in de directe 

nabijheid wordt niet omgeleid. 
 

Bij punt 6 deelt Jac mee dat het bestuur van de Energiecoöperatie op dit moment geen voorzitter en penningmeester kent. 

De twee pogingen om een informatiewinkel te starten zijn gestrand. Er wordt nu op 21 okt. en 4 nov. een informatiemarkt 

gehouden in Echt, terwijl dit op 22 okt. en 5 nov. in Susteren plaats vindt. De Algemene Ledenvergadering vindt op 22 okt. 

in het MFC in Pey plaats. 
 

Bij punt 8 deelt Marlies Koks mee dat de geplande presentatie door Ginny Mulders op 12 okt. geen doorgang vindt. Deze 

wordt verschoven naar de volgende commissievergadering, indien deze daadwerkelijk plaats vindt. 
 

De notulen worden daarna, vanwege het video-vergaderen, alleen door Ton voor akkoord geparafeerd. 
 

3. Ingekomen en verzonden post/e-mails. 

De correspondentielijst (zie bijlage 3) vanaf 1 sept. t/m 4 okt. 2020 is toegestuurd. Ton deelt mee dat de Zienswijzen van de 

gemeente v.w.b. het PIP-ontwerp voor de VDL-uitbreiding (#3.), na het opheffen van het vrijwillige embargo, aan alle leden 

verstuurd zijn. Verder wijst hij nog op punt #4. Er zijn verder geen vragen door de aanwezigen. 
 

4. Financiën. 

A. Financieel overzicht t/m 7 okt. 2020.  

In de afgelopen periode zijn slechts kosten voor de DR-vergadering van 2 sept. bij Alois ad € 24,70 en de maandelijkse 

lasten ad € 9,97 aan bankkosten voldaan. Batig saldo: 1.405,77 
 

5. Data vergaderingen. 

A. Rest 2020. 

De november vergadering is verschoven naar woensdag 11 november. 
 

B. 2021. 

Het toegestuurde vergaderschema voor 2021 wordt geaccordeerd. 
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6. Werkgroep Verkeer. 

A. Verbreding A-2, Buurtenplatform A2VK: 

1) Terugblik “Kijkje in de keuken” 3 okt. 2020. 

Op 3 okt. jl. mochten geïnteresseerden uit het Buurtenplatform “stilzwijgend” meekijken naar presentaties over het 

archeologisch onderzoek op en naast het toekomstige tracé als ook de planning en uitvoering van de verplaatsing 

van pijpleidingen. Ton heeft meegekeken en was er enthousiast over. Geeft je inzichten over het randgebeuren rond 

de verbreding. Zeker voor herhaling vatbaar.  
 

2) Presentatie Esthetisch Programma van Eisen (PvE) 10 nov. 2020. 

Op 10 nov. wordt deze presentatie via TEAMS-online gegeven. Het gaat daarbij om de wijze waarop de “flanken” 

van de verbrede A-2 worden ingevuld en uitgevoerd. De nadruk komt daarbij zeker te liggen op de uitvoering van 

het “Parkway” beeld. Over het woord “esthetisch” ontstond wat discussie, omdat Marlies zich afvroeg wat zij zich 

daarbij moest voorstellen. Jac meende dat het windmolenpark Holtum Noord straks zeker geen esthetisch beeld te 

zien geeft. Pierre en Ton gaven aan dat de beeldbepaling voor de A-2 slechts betrekking heeft op het tracé en zich 

daarbuiten gelegen objecten daarop geen enkele invloed hebben, omdat Rijkswaterstaat (RWS) daar niet voor 

verantwoordelijk is. 
 

3) Voortgang. 

Op 22 okt. wordt het evaluatierapport A2VK Buurtenplatform online besproken. De evaluatie omvat de doelstelling 

en daadwerkelijke uitvoering van dit inspraakplatform. Het rapport heeft hetzelfde format en omvang als destijds 

voor het platform van de A-2 tunnels in Maastricht. Pierre en Ton bereiden zich op dat rapport voor. 

Verder is het wachten op een vis-a-vis of online voorstelbijeenkomst van het uitvoeringsteam. Het voorstellen van 

dit team was eerder gepland, maar viel door de Corona-beperkingen uit. 
 

B. Uitbreiding VDL/Nedcar: 

1) Gemeentelijke Zienswijzen. 

Deze zienswijzen zijn, na het opheffen van het vrijwillige embargo op verspreiding, door de secretaris verspreid. 
 

2) Voortgang. 

Het wachten is nu op de beoordeling van de 43 ingediende zienswijzen, waaronder de drie van ons. De beoordeling 

wordt medio december 2020 voorgelegd aan Provinciale Staten (PS), waarna de indieners in kennis worden gesteld. 

Zij kunnen daarop, indien gewenst, beroep en bezwaar aantekenen. 
 

C. Verkeerde rijrichting: 

Jan Baar maakte de DR erop opmerkzaam dat, vanwege verkeerde positionering van het “inrijden verboden” (RVV C02) 

verkeersbord op de hoek van de R. v. Gelderstraat en het Willibrordusplein, automobilisten geregeld vanaf het 

Willibrordusplein abusievelijk tegen het verkeer in de R. v. Gelderstraat inrijden, omdat ze het bord over het hoofd zien. 

Het bord moet zodanig gepositioneerd worden dat het komend vanaf de Rabobank en het Willibrordusplein goed gezien 

kan worden. Ton stuurt de aanbeveling door naar de gemeentelijke verkeersdeskundige, dhr. Verhaegh. 
 

7. Energietransitie. 

A. Windmolenpark Holtum Noord: 

Het ziet er naar uit dat de gemeenteraad van Sittard-Geleen een verklaring van geen bedenkingen af gaat geven voor de 

omgevingsvergunning van Windpark Holtum-Noord. Daarna staat de beroeps- en bezwaargelegenheid open voor 

tegenstanders. Een bericht over een succesvolle procedure bij het Europese Hof van Justitie, aangedragen door Jac, is 

met de belangengroep BLOW-HN gedeeld. 
 

De routekaart voor de Energietransitie in onze gemeente wordt op 8 okt. in de raadsvergadering behandeld. De 

vergadering is slechts beperkt toegankelijk (fractievoorzitters). Pierre geeft aan dat Jan Cremers (DES) zal voorstellen om 

af te stappen van het voorstel om slechts één partij voor deze routekaart te benaderen, zeker gezien de kosten ad  

(€ 440.000). Jan Cremers zal de werkwijze van omliggende gemeenten, zoals Leudal en Weert bv., (gebruiken RESCO) 

adviseren hetgeen een flinke kostenbesparing oplevert, terwijl voornoemde gemeenten tevreden met het resultaat zijn.  

Jac wijst op de veranderde houding van minister Ollongren t.a.v. energieopwekking. Zij is voorstander van windenergie 

op zee en zonnepanelen op gebouwen en huizen. Op die manier wordt horizon- en landschapsvervuiling voorkomen. 

Bovendien met windmolens en zonnepanelen gaan we het, zonder kernenergie/ waterstof sowieso niet redden. 

Ton vindt de energiepolitiek in Nederland tegenstrijdig. Enerzijds wordt overal besparing gepredikt, terwijl met groot 

gemak enorme energievreters, in de vorm van dataserver-locaties, door gemeenten en provincies worden 

binnengehaald. Dat is dweilen met de kraan open, naar zijn idee. 

Maria verwijst ook bij bezwaren van omwonenden naar de procedure van het Europese Hof. 

Pierre geeft aan dat het bij de procedure van het Europese Hof vooral ging om het ontbreken van een adequate Milieu 

Effect Rapportage (MER) voor de betreffende windmolens / zonneweiden. 
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B. Voortgang Zonnepark Rangeerterrein Susteren: 

Jac spreekt de hoop uit dat de panelen er komen te liggen. 

Pierre zegt dat er nog steeds onderhandelingen met ProRail gevoerd worden over deze potentiële zonneweide. Daarbij 

heeft hij ook bij de wethouder aangedrongen om het zicht eveneens te verleggen van de noord-oost kant van Echt – 

Susteren, v.w.b. dergelijke locaties, naar het zuiden, zoals Susteren, Roosteren en Nieuwstadt. Die blijken in de planologie 

over het hoofd te worden gezien. 

Marlies vraagt er wel om te voorkomen dat die “lelijke krengen” (panelen) in het zicht komen te liggen. 

Jo Franken geeft de locatie in het Korbusch (Rioolzuivering) als goed voorbeeld aan. 
 

8. Voorstellen tot aanvulling/verjonging bestuur. 

Na het gesprek hierover tijdens de DR-vergadering van 2 sept. zijn er geen verdere stappen ondernomen. Armand vraagt 

goede voorbeelden voor informatie verspreiding. Ton stuurt hem het boekwerkje van St. Joost en de A-5 Flyer van de 

Wensauto E-S toe. Armand stelt voor dat een kleine werkgroep met de samenstelling van de informatieflyer aan de slag 

gaat. Hij en Ton zullen voor de eerste aanzet zorgdragen. 

Marlies vraagt om voor het design en drukwerk gebruik van lokale bureaus te maken, zoals Simons Grafisch Totaal in de 

Kromstraat, zodat de financiën ook lokaal terugstromen. Armand en Ton nemen dat voorstel mee. 
 

9. Rondvraag. 

Jac vd Winkel:  is bijzonder blij met het digitaal vergaderen. Verder wijst hij nog op de lopende RABO Clubsupport actie 

waarbij gedoneerd kan worden aan lokale verenigingen, zoals de Natuurvrienden Susteren bv. 
 

Jo Franken:  stelt voor om bij eventuele zaken op het gebied van verkeer hem vóóraf van de benodigde informatie te 

voorzien, zodat hij bij de vergadering al met een positie t.a.v. die verkeerszaken kan komen. Verder heeft hij geconstateerd 

dat het bord “Auto te gast” op de fietsstraat Pissummerweg is verdwenen. Ton geeft dat door aan dhr. Verhaegh. 
 

Maria Gijzels:  geeft aan voorstander te zijn van het continueren van dit digitaal vergaderen, zolang de onzekere toestand 

t.a.v. Corona-besmettingen voortduurt. Ze ziet teveel voorbeelden van wat er thans misgaat om haar heen. 
 

Marlies Koks:  verwijst eveneens naar de RABO Clubsupport actie en dan met name ten gunste van buurtvereniging OpKoye. 

Zij vraagt of het mogelijk is om de wanden van de Julianatunnel te verfraaien met kindertekeningen. Armand oppert dat de 

financiering daarvoor geheid problemen gaat opleveren. Ton adviseert Marlies om met de gemeente Stein contact op te 

nemen, omdat die recent ook twee kleine viaducten m.b.v. kunstenaars (o.a. Marcus Debie) verfraaid hebben. Jo stelt dat 

hij een tegenstander is van dit verfraaien aangezien het onwillekeurig de aandacht van verkeersdeelnemers afleidt en 

daardoor bijdraagt aan ongevallen. Dit standpunt leidt tot het afwijzen van dit idee/voorstel. 
 

Armand Gielen:  Vraagt zich wat wij als DR in deze Corona-tijden kunnen betekenen, al was het alleen maar om zich teweer 

te stellen tegen de z.g. “Corona-ontkenners”. Misschien dat we onderschrijving van de Corona-maatregelen sterk kunnen 

uitstralen en op dat gebied met de gemeente op kunnen trekken. Besloten wordt om iedereen zich over dit voorstel te laten 

buigen en voorbereiden voor de vergadering van 11 november a.s. 
 

10. Sluiting. 

John sluit, met dank voor ieders positieve en constructieve bijdrage aan deze 1e online vergadering, de vergadering om 20:45 

uur. De volgende vergadering is op woensdag 11 november. Deze zal wederom een MS TEAMS online vergadering zijn, 

waarvoor tijdig een deelname-link toegestuurd wordt door de secretaris. 

 
 

 

 

 

 

 

Bijlagen: 3 

1. Presentielijst vergadering 7 oktober 2020; 

2. Agenda 7 oktober 2020; 

3. Correspondentielijst 1 sept. t/m 4 okt. 2020. 
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BIJLAGE  1 
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BIJLAGE  2 

 
 

 

 

DORPSRAAD�SUSTEREN 
 

Openbare plenaire vergadering  125 
Via een MS TEAMS online overleg, Susteren op woensdag 7 oktober 2020, 19:30 uur 

 

 Agenda  

 

1. Opening.  
A. Vaststellen agenda. 

 

2. Notulen. 
A. Notulen vergadering 2 september 2020 zijn vastgesteld.    

   

3. Ingekomen en verzonden post / e-mails.  
A. Overzichtslijst poststukken 1 sept. t/m 4 okt. 2020; 

 

4. Financiën.  
A. Financieel overzicht t/m 7 okt. 2020; 

 

5. Data vergaderingen. 
A. Rest 2020; 

B. 2021. 
 

6. Werkgroep Verkeer. 
A. Verbreding A-2, Buurtenplatform: 

1) Terugblik “Kijkje in de keuken” van 3 okt. 2020; 

2) Presentatie Esthetisch Programma van Eisen 10 nov 2020; 

3) Voortgang. 
 

B. Uitbreiding VDL/NedCar: 
1) Gemeentelijke Zienswijzen; 

2) Voortgang. 
 

7. Energietransitie & Duurzaamheid. 
A. Windmolenpark Holtum Noord; 

B. Voortgang Zonnepark Rangeerterrein Susteren. 
 

8. Voortgang aanvulling / verjonging bestuur. 
 

9. Mededelingen & Rondvraag.             
 

10. Sluiting.  
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BIJLAGE  3 

 

CORRESPONDENTIEOVERZICHT  DR   vanaf 1 september 2020. 

 

zwart = verstuurd,    rood = ontvangen 

 

 

1. Op 3 september per e-mail aan alle leden de datumwijziging voor de DR-vergadering van 

nov 2020 en de vergaderdataplanning voor 2021 gestuurd ter verificatie. 

 

2. Op 4 september per e-mail de concept notulen van de DR-vergadering van 2 sept. met 

de deelnemers gedeeld ter verificatie. 

 

3. Op 4 september na afloop van het embargo per e-mail de “Zienswijzen gemeente E-S  

ontwerp-PIP uitbreiding VDL Nedcar” gedeeld met alle leden. 

 

4. Op 9 september ontvangen per post van de gemeente de bevestiging van ontvangst van 

de subsidieaanvraag voor 2021. De brief gedeeld met het bestuur. 

 

5. Op 10 september per e-mail ontvangen van Burgerkracht Nieuwsbrief 49 van 10 

augustus. Deze op 10 sept. doorgestuurd naar Maria, Peter en Jan. 

 

6. Op 17 september per e-mail ontvangen van het Netwerk Platteland Nieuwsbrief Netwerk 

Platteland, Nr. 6, 17 september 2020. De Nieuwsbrief doorgestuurd naar alle leden. 

 

7. Op 22 september per e-mail ontvangen van de VKKL de september 2020 Nieuwsbrief. 

Deze aan alle leden verstuurd. 

 

8. Op 28 september per e-mail de uitnodiging en agenda voor de DR-vergadering van 7 

oktober aan alle leden verstuurd. 

 

9. Op 4 oktober per e-mail het correspondentieoverzicht van de DR vanaf 1 september aan 

alle leden toegestuurd. 

 

 


